
Consiliul Local al orasului Ocnele l\,4ari

RAPORT DE

Raporiul anual al alegilor locali este principalul instrument de informare referitor la
modul de gestionare a problemelor localitetii, la modul in care autoritelile solutioneaza
problemele din ce in ce mai complexe care stau'in atentia administratiilor publice locale.

Activitatea mea, in calitate de consilier local din partea Partidului Social Democrat
in Consiliul Local al oragului Ocnele Mari, se dsfagoard ln conformitate cu prevederile
Legii ff. 275 i 200'1 a administratiei publice locale gi a Legii nr. 393 / 2004 privind statutul
alegilor locali, cuprinzand, pe scurt, urmetoarele activitati in perioada iunie - decembrie
2016:

Am participat la toate $edintele Comisiei de CulturS, al carei membru sunt, in cadrul

cdrora s-au dezbetut proiectele de hotdrare pentru gedintele Consiliului Local.

Am participat la toate gedintele in plen ale Consiliului Local - ordinare 9i extraordinare -
unde au fost dezb;tute proiectele de hoterare.

. Am avut interventii in cadrul qedintelor Consiliului local pentru modificarea sau

completarea unor proiecte de hoterare.

. M-am implicat activ in gedintele consiliului local in special pe probleme legate de

administrarea patrimoniului, tarnsport public, invatdmant, conform proceselor verbale

existente.

. Am participat cu propuneri la alegerea reprezentantilor consiliului local in consiliul de

administratie al Scoli Gimnaziale ,,Costea Marinoiu".

. Am colaborat cu compartimentele din cadrul Primeriei gi cu institutiile nominalizate in

proiectele de hotdrAri in vederea cunoa$terii Qi clarificarii problemelor cuprinse in

proiectele de hotarari propuse: buget, impozite $i taxe locale, activitdti culturale gi

manifestiri artistice, invdtdment, infrastructure rutiera, etc.

. Asupra modului de indeplinire a mandatului de consilier, vd informez ce am comunicat

cu cetatenii oragului, prin discutii directe in toate localitdtile componente ale orasului,

transmitand in gedintele de consiliu problemele si punctele lor de vedere.

. Pe data de 21 august 2016 am participat la Festivalul ,,Buridava", editia L

. Prin implicare directd gi personalS, am refdcut in totalitate si am decolmatat fantana

,,Bugeac" de pe str. Goruni$.

Consider cd am fost gi sunt un consilier local activ, ce doregte a reprezenta real
locale din care fFc parte.
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